
 
 

16. april 2013 

 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 
Som vi ved, er modtagekapaciteten på Royal Greenlands bygdeproduktionsanlæg af 
beskedent størrelse, på grund af frysekapaciteten. Hvad planer har koalitionen i forhold til 
indhandlingsanlæggene i bygderne i de kommende år? 
(Nikolaj Jeremiassen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
De midler der i gennem mange år har en anseelig størrelse, som ellers kunne have været brugt til 
forøge lagerkapacitet samt ikke mindst til indhandlingspris subsidiering. 
 
Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 
 


